
Sortemosen                       Cowboybyen, den 8. maj 2018 

Boligafdelingens og Ejerforeningens bestyrelse  2018_05_03_ref_best_moede_sortemosen 
 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøder torsdag den 3. maj 2018 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

  
Dagsorden og referat 

Deltagere: Peter (195), Siff (113), Aiko (104), John (66), Trine (145), Mikkel (126) og Erling (85). 

Afbud fra Henrik (211), Hans (199), Hans Henrik (89) og Bente (74). Mødet blev holdt i 

Sortemosevej 85. 

1. Valg af referent – Erling (85) valgt. 

2. Godkendelse af sidste referat fra 4. april 2018 – godkendt. Peter (195) deltager i møde med 

Egekrogen om forhøjet vandstand i mose og klyngesø. 

3. Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: Forslag om trampolin til 

den store legeplads blev ikke vedtaget.  Ansøgning om vinduer i køkken blev godkendt. Ved 

nr. 189  samler regnvand fra vejen sig til en lille sø på havegangen - ejd.kt. ser på problemet. 

Der må endnu ikke lægges grene og haveaffald på Sct. Hans bålet. Haveaffald skal samles i 

sække eller bundter og bliver afhentet hver uge i havesæsonen som beskrevet i kommunens 

vejledning. 

4. Belysningen: Der er enighed i bestyrelsen om at  Toldbodlampen (udfor 137) passer bedst til 

bebyggelsen. Den findes også som vægmodel. Opgaven sendes i udbud, så gravearbejdet 

kan starte efter sommerferien og være afsluttet inden næste vinter.  

5. Jubilæumsfesten: Der er kommet tilmelding fra ca. 100 voksne og 40 børn. Telt, borde stole 

er reserveret og Henrik (211) har bestilt mad. En gruppe store børn deltager aktivt i 

programlægningen. Aiko (104) efterlyser materiale og billeder fra Cowboybyens start. 

Erling (85) kontakter Herlev Bladet om jubilæet og at Cowboybyen er indstillet til 

renoveringsprisen. 

6. Parkeringen: Udvalget har drøftet parkering i alle klynger og vil færdiggøre forslag om 

ændring af husorden, råderet og lege/opholdsområde til bestyrelsen den 16. maj.  

7. To-Do liste: Gennemgået. For at undgå rotter i de lave huse er udluftningshuller blevet 

lukket med net og kloaker blevet spulet.  

8. Mose-, KAB- og organisationsmøder: Ingen. Ordinært afdelingsmøde holdes 5. september 

og generalforsamling 19. september.  

9. Eventuelt: I stedet for at aflevere nøgler til ejd.kt. anbefalede John (66) beboerne at sætte en 

nøgleboks på huset, så egne børn og håndværkere kan komme ind 

 

Næste møde afholdes 4. juni  


